

Welcome Bonus Interest – December 2023 Promotion

Terms and Conditions

- This Welcome Bonus Interest – December 2023 Promotion (“**Promotion**”) is effective from 1st December 2023 to 31st December 2023 (both dates inclusive) (“**Promotion Period**”), unless otherwise extended or terminated in accordance with the terms of this Promotion. This Promotion is open to eligible customers of The National Bank of Ras Al Khaimah (P.S.C) a public joint stock company (the “**Bank**” or “**RAKBANK**”) who are primary individual account holders. By participating in this Promotion, you agree to be bound by these terms and conditions (“**Promotion Terms**”).
- To qualify for the Promotion, you must open an individual conventional AED current or savings account during the Promotion Period (“**Eligible Account**”). The Eligible Account should be in good standing with RAKBANK and conducted in a proper and satisfactory manner at all times, including the time of crediting of any Bonus Interest (defined below), as determined by the Bank in its sole and absolute discretion.
- Variants of current and savings accounts (such as RAKBooster Account, Gold Account, RAKBANK Emirates Skywards Savings Account, Call Deposit, Fast Saver, RAKsave, RAKvantage and Evantage) are not eligible for the Promotion.
- Monthly average balance, is calculated as the sum of end-of-day account balances of all days in a particular calendar month, divided by the number of days in that month (“**MAB**”). Minimum MAB to be maintained to qualify for the Promotion is AED 350,000.
- Under the Promotion, you will be eligible to receive prevailing interest (“**Prevailing Interest**”) on your entire MAB at the interest rate that corresponds to the MAB tier reflected in the table below. Please note that the below Prevailing Interest rates are subject to change from time to time and any change will be notified to you 30 days in advance.

Product	Prevailing interest
Current Account	NIL
Savings Account	0.25% p.a.

- In addition to the Prevailing Interest, if you meet the eligibility criteria as mentioned in clause 2 and 4 above, you will also earn a bonus interest of 5% p.a. (“**Bonus Interest**”) on maximum MAB of AED 750,000 in your Eligible Account every month for total 3 successive months starting from and including the month of opening the Eligible Account (“**Eligibility Period**”).
- Bonus Interest will be calculated at the end of each calendar month and paid within 60 days from the end of the Eligibility Period to the Eligible Account.
- Prevailing Interest shall apply post the Eligibility Period.
- Bonus Interest is payable only on new to RAKBANK funds.

Welcome Bonus Interest – December 2023 Promotion

Terms and Conditions

Illustration

Account opened during the Promotion Period

Savings Account (AED)				
Month	MAB	MAB Eligible for Bonus Interest	Prevailing Interest p.a.	Bonus interest p.a.
M1 (Promotion Period)	350,000	350,000	0.25%	5%
M2	500,000	500,000	0.25%	5%
M3	1,000,000	750,000	0.25%	5%
M4	1,000,000	NA	0.25%	NA

- Existing RAKBANK customers already holding individual account(s) (any type of personal bank account) with RAKBANK are not eligible for the Promotion. However, existing credit card only customers of RAKBANK can open a new Eligible Account and be eligible for the Promotion.
- Bonus interest will be computed and paid on MAB in the first Eligible Account only. Subsequent accounts opened by you will not qualify for the Promotion.
- In the event the Bank determines that you are not eligible to receive the Bonus Interest or to participate in the Promotion, or where the Bank has knowledge of subsequent events which would mean that you would not have been entitled to receive the Bonus Interest, the Bank reserves the right to claw back the Bonus Interest paid to you or to deduct its value (or such other amount as it deems fit) from any account that you may hold with the Bank.
- Please refer to the Bank's Service and Price Guide available on RAKBANK's website (www.rakbank.ae) for any applicable fees and charges.
- These Promotion Terms, as may be amended by the Bank from time to time with prior notice to you, govern the Promotion. The Promotion Terms and the Bank's General Terms shall be construed as one agreement and shall govern the general banking relationship between you and the Bank. Unless otherwise expressly provided herein, the Bank's General Terms shall remain in full force and effect. In the event of any inconsistency between the Bank's General Terms and the Promotion Terms, the Promotion Terms shall prevail in relation to the Promotion. Words and expressions defined in the Bank's General Terms shall have the same meaning herein unless the context otherwise requires.

عرض مكافأة الفائدة الترحيبية - ديسمبر 2023

الشروط والأحكام

- يسري عرض مكافأة الفائدة الترحيبية - ديسمبر 2023 ("العرض الترويجي") ابتداءً من 1 ديسمبر 2023 إلى 31 ديسمبر 2023 (كلا التاريخين ساريين في مدة العرض) ("فترة العرض الترويجي")، ما لم يتم تمديده أو إنهائه بخلاف ذلك وفقاً لشروط هذا العرض الترويجي. هذا العرض الترويجي مفتوح للعملاء المؤهلين لدى بنك رأس الخيمة الوطني (ش.م.ع) وهو شركة مساهمة عامة ("البنك" أو "راك بنك") والذين هم أصحاب الحسابات الشخصية. من خلال المشاركة في هذا العرض الترويجي، فإنك توافق على الالتزام بهذه الشروط والأحكام ("شروط العرض الترويجي").
- للتأهل للعرض الترويجي، يجب عليك فتح حساب جاري أو حساب توفير تقليدي شخصي بالدرهم الإماراتي خلال فترة العرض الترويجي ("الحساب المؤهل"). يجب أن يكون الحساب المؤهل في وضع جيد لدى راك بنك وأن يتم إجراؤه بطريقة سليمة ومرضية في جميع الأوقات، بما في ذلك وقت إضافة أي فائدة إضافية (محددة أدناه)، على النحو الذي يحدده البنك وفقاً لتقديره الوحيد والمطلق.
- المتغيرات من الحسابات الجارية وحسابات التوفير (مثل حساب راك بوستر، وحساب راك بنك جولد، وحساب التوفير راك بنك سكاى واردرز طيران الإمارات، والوديعة تحت الطلب، وحساب فاست سايفر، راك سيف، وراك فاتتج، وإيفانتج (ليست مؤهلة للعرض الترويجي).
- يتم حساب متوسط الرصيد الشهري كمجموع أرصدة الحسابات في نهاية اليوم لجميع الأيام في شهر تقويمي معين، مقسوماً على عدد الأيام في ذلك الشهر. الحد الأدنى من متوسط الرصيد الشهري الذي يجب الحفاظ عليه للتأهل للعرض الترويجي هو 350,000 درهم إماراتي.
- بموجب العرض الترويجي، ستكون مؤهلاً للحصول على الفائدة السائدة ("الفائدة السائدة") على متوسط الرصيد الخاص بك بالكامل بسعر الفائدة الذي يتوافق مع الرصيد المتوسط الموضح في الجدول أدناه. يرجى العلم بأن أسعار الفائدة السائدة أدناه تخضع للتغيير من وقت لآخر وسيتم إخطارك بأي تغيير قبل 30 يوماً مقدماً.

المنتج	الفائدة السائدة
الحساب الجارى	لا يوجد
حساب التوفير	سنوياً 0.25%

- بالإضافة إلى الفائدة السائدة، إذا كنت تستوفي معايير الأهلية كما هو مذكور في البندين 2 و 4 أعلاه، فسوف تحصل أيضاً على فائدة إضافية بنسبة 5% سنوياً. ("الفائدة الإضافية") على حد أقصى قدره 750,000 درهم إماراتي في حسابك المؤهل كل شهر لمدة 3 أشهر متتالية تبدأ من وتشمل شهر فتح الحساب المؤهل ("فترة الأهلية").
- سيتم احتساب الفائدة الإضافية في نهاية كل شهر تقويمي ويتم دفعها خلال 60 يوماً من نهاية فترة الأهلية للحساب المؤهل.
- سيتم تطبيق الفائدة السائدة بعد فترة الأهلية.
- يتم دفع الفائدة الإضافية فقط على المبالغ الممولة الجديدة إلى راك بنك.

توضيح

حساب مفتوح خلال فترة العرض الترويجي

(حساب التوفير (بالدرهم الإماراتي)				
الشهر	متوسط رصيد الحساب	متوسط رصيد الحساب المؤهل للفائدة الترحيبية	الفائدة السائدة السنوية	الفائدة الترحيبية السنوية
الشهر الأول (فترة العرض الترويجي)	350,000	350,000	0.25%	5%
الشهر الثاني	500,000	500,000	0.25%	5%
الشهر الثالث	1,000,000	750,000	0.25%	5%
الشهر الرابع	1,000,000	لا ينطبق	0.25%	لا ينطبق

عرض مكافأة الفائدة الترحيبية - ديسمبر 2023

الشروط والأحكام

- عملاء راك بنك الحاليين الذين لديهم بالفعل حساب/ حسابات فردية (أي نوع من الحسابات المصرفية الشخصية) لدى راك بنك ليسوا مؤهلين للاستفادة من العرض الترويجي. ومع ذلك، يمكن لعملاء بطاقات الائتمان الحاليين فقط من راك بنك فتح حساب مؤهل جديد والتأهل للعرض الترويجي.
- سيتم احتساب الفائدة الإضافية ودفعها على متوسط رصيد الحساب في الحساب المؤهل الأول فقط. لن تكون الحسابات اللاحقة التي تفتتحها مؤهلة للعرض الترويجي.
- في حالة قرر البنك أنك غير مؤهل للحصول على الفائدة الإضافية أو المشاركة في العرض الترويجي، أو عندما يكون لدى البنك علم بأحداث لاحقة مما يعني أنه لم يكن من حقل الحصول على الفائدة الإضافية، يحتفظ البنك بالحق في استرداد الفائدة الإضافية المدفوعة لك أو خصم قيمتها (أو أي مبلغ آخر يراه مناسباً) من أي حساب قد تحتفظ به لدى البنك.
- يرجى الرجوع إلى دليل الخدمات والأسعار الخاص بالبنك والمتوفر على موقع راك بنك الإلكتروني (www.rakbank.ae) لمعرفة أي رسوم وتكاليف مطبقة.
- شروط العرض الترويجي هذه، والتي قد يقوم البنك بتعديلها من وقت لآخر مع إرسال إشعار مسبق لك، هي التي تحكم هذا العرض الترويجي. يجب تفسير شروط العرض الترويجي والشروط العامة للبنك على أنها اتفاقية واحدة وتحكم العلاقة المصرفية العامة بينك وبين البنك. ما لم يُنص على خلاف ذلك صراحةً في هذه الوثيقة، تظل الشروط العامة للبنك سارية المفعول والتأثير الكامل. في حالة وجود أي تعارض بين الشروط العامة للبنك وشروط العرض الترويجي، تسري شروط العرض الترويجي فيما يتعلق بالعرض الترويجي. الكلمات والعبارات المحددة في الشروط العامة للبنك يكون لها نفس المعنى هنا ما لم يقتض السياق خلاف ذلك.
- إن شروط العرض الترويجي هذه، والتي قد يعدلها البنك من وقت لآخر مع إشعار مسبق لك، تحكم العرض الترويجي. يجب تفسير شروط العرض الترويجي والشروط العامة للبنك على أنها اتفاقية واحدة وتحكم العلاقة المصرفية العامة بينك وبين البنك. ما لم يُنص على خلاف ذلك صراحةً في هذه الوثيقة، تظل الشروط العامة للبنك سارية المفعول والتأثير الكامل. في حالة وجود أي تعارض بين الشروط العامة للبنك وشروط العرض الترويجي، تسري شروط العرض الترويجي فيما يتعلق بالعرض الترويجي. الكلمات والعبارات المحددة في الشروط العامة للبنك يكون لها نفس المعنى هنا ما لم يقتض السياق خلاف ذلك.